
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA 26 DE
NOVEMBRE DE 2013 

Núm.: PLE2013/15
Dia i hora: 26/11/2013 19:30:00
Lloc: Sala Ple

Assistents

Alcalde Senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA
Regidor Senyor XAVIER ROCAS GUTIÉRREZ
Regidora Senyora JUDIT ZARAGOZA LLIRINÓS
Regidor Senyor JOAQUIM VENCELLS SERRA
Regidora Senyora MARGARITA MAURI JUNQUÉ
Regidor Senyor XAVIER RANGEL MARTÍNEZ
Tinent d'Alcalde Senyor ALBERT GÓMEZ CASAS
Regidor Senyor FREDERIC PRATS ESTEVE
Regidora Senyora MARIA TERESA FRIGOLA BORRÀS
Regidor Senyor LLUÍS PUJOL MASCORT
Regidor Senyor JOSEP GABARRÓ GUIRAO
Regidor Senyora SERGI SABRIÀ BENITO
Regidor Senyor XAVIER VILÀ BONMATÍ
Regidor Senyor MÀRIUS LLEDÓ SALVADOR
Regidora Senyora CARME FARRARONS TURRÓ
Regidor Senyor GUILLEM GENOVER RIBAS
Regidora Senyora ANA RECIO LÓPEZ
Regidora Senyora LAURA GALIANA GARCIA
Regidor Senyor XAVIER RODRIGO LÓPEZ
Regidora Senyor EDUARD GUERRA CASTILLO
Interventor acctal. Senyor GUSTAU TAPIAS SOLÀ
Secretari Senyor MARIÀ VILARNAU MASSA

S'han excusat d'assistir-hi:

Regidora Senyora NÚRIA RIVAS MASCARÓS

A la Sala de Plens de la Casa Consistorial es reuneix el Ple per fer sessió Ordinària en
primera convocatòria, el dia i l'hora que s'indiquen a l'encapçalament, amb el següent:

Ordre del dia

1.- LECTURA DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.- Aprovació.-

2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA.- Coneixement.-

3.-  SERVEIS  DE  MANTENIMENT  I  CONSERVACIÓ  DE  LES  VIES  PÚBLIQUES,
MOBILIARI URBÀ I PATRIMONI IMMOBILIARI.- Aprovació inicial dels plecs i inici del
procediment.-
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4.-  PRÒRROGA  EXTRAORDINÀRIA  DEL  SERVEI  DE  REPARACIÓ,
CONSERVACIÓ I MANTENIMENT DE LES VIES PÚBLIQUES, MOBILIARI URBÀ,
PATRIMONI IMMOBILIARI I CLAVEGUERAM DE PALAFRUGELL.- Aprovació.-
 
5.-  SOL•LICITUD  EFECTUADA  PER  LA  SOCIETAT  INVERGESTIÓ  43,  S.L,
PERQUÈ ES DEIXI SENSE EFECTE L’ADJUDICACIÓ PER VENDA DIRECTA  D’UN
SOBRANT  DE  VIA  PÚBLICA  SITUAT  AL  CARRER  PIVERD,  A  PALAFRUGELL,
QUE SE L’HI VA ADJUDICAR COM A PROPIETÀRIA CONFRONTANT, UN COP
DESAFECTAT  DE  LA  QUALIFICACIÓ  JURÍDICA  DE  BÉ  DE  DOMINI  PÚBLIC
AFECTE A L’ÚS PÚBLIC.  Estimació.-

6.-  EXPEDIENT  DE  SEGREGACIÓ  I  PERMUTA  ENTRE  UNA  PORCIÓ  DE
TERRENY PROPIETAT DE LA SOCIETAT VILASECA LEMUS ASSOCIATS, SL, I
LA FINCA ADJUDICADA NÚMERO 5  DEL PROJECTE DE REPARCEL•LACIÓ DEL
SECTOR PMU-3.1, RIERA DE LLAFRANC II, PROPIETAT DE L’AJUNTAMENT DE
PALAFRUGELL. Aprovació.-

7.-  PETICIÓ  DE  LA  CREU  DE  SANT  JORDI  A  FAVOR  DE  RODOLFO
CANDELARIA.-Aprovació.-

 
8.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE L'ENTESA JUNTS PER PALAFRUGELL, PER
RECLAMAR AL CONSELL COMARCAL DEL BAIX EMPORDÀ I A LA GENERALITAT
DE CATALUNYA QUE CONTINUÏN ASSUMINT EL COST DE MANTENIMENT DEL
CCE ELS ÀNGELS.- Aprovació.-

9.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE L'ENTESA JUNTS PER PALAFRUGELL AMB
MOTIU  DEL  25N,  DIA  INTERNACIONAL  CONTRA  LA  VIOLÈNCIA  MASCLISTA.-
Aprovació.-

Desenvolupament de la sessió

Una vegada comprovat pel secretari l’existència del “quòrum” que cal perquè pugui ser
iniciada la sessió, consistent en un terç del membres de dret que en formen part, es
passa a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 

A) Part Resolutiva

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LES SESSIONS ANTERIORS

D’acord amb el que disposa l’article 108 del Reglament Orgànic Municipal, el president
sotmet  a  la  consideració  dels  assistents  l'esborrany  de  les  actes  de  les  sessions
anteriors següents:

– .PLE2013/13 Ordinària 29/10/2013

Sense que hi hagi intervencions es tenen per aprovades les mateixes per unanimitat.
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2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA

Es  dóna  compte  a  l'efecte  d'assabentat  de  les  Resolucions  dictades  per  l'Alcalde
durant els següents períodes:

-  Període compres entre el  24 d’octubre de 2013 i  el  21 de novembre de 2013,
número en ordre correlatiu creixent de la 2313/2013 a la 2523/2013.

A.1) Assumptes comissió informativa de règim interior, pressupost i hisenda

3.-  SERVEIS  DE  MANTENIMENT  I  CONSERVACIÓ  DE  LES VIES  PÚBLIQUES,
MOBILIARI URBÀ I PATRIMONI IMMOBILIARI.- Aprovació inicial dels plecs i inici
del procediment.-

Relació de fets:

Vist  que s’ha redactat  el  Plec  de clàusules  administratives  particulars  i  el  plec  de
prescripcions tècniques que han de regir el contracte de serveis de manteniment de
les vies públiques, mobiliari urbà i patrimoni immobiliari.
 
Atès l'informe emès per la Junta de Portaveus del dia 21 de novembre de 2013.
 
Atès l'informe emès per la Cap de l'Àrea de Serveis Municipals.
 
Atesa  la  naturalesa  plurianual  d'aquest  contracte,  que  es  distribueix  en  quatre
anualitats, amb la possibilitat de dues anualitats més en concepte de pròrrogues, total
sis anys.
 
Atès  que  aquest  contracte  de  serveis  té  la  consideració  de  contracte  subjecte  a
regularització  harmonitzada,  a  efectes  de publicitat  comunitària  (DOUE)  i  que s'ha
enviat anunci previ en data 22 de novembre de 2013.
 
Atès que aquest contracte té la naturalesa de contracte administratiu de serveis, als
efectes del que disposa el Reial Decret Legislatiu 3/2011, pel que s'aprova el text refós
de la Llei de Contractes del sector públic.
 
Atès el que disposa l'article 110.2 del Reial Decret legislatiu 3/2011, que permet la
tramitació d'expedients de contractació de manera anticipada a  l'exercici de la seva
execució.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar inicialment el Plec de clàusules administratives particulars i el Plec
de  prescripcions  tècniques  reguladores  del  contracte,  mitjançant  la  modalitat  de
licitació oberta, que han de regir el contracte de serveis de manteniment de les vies
públiques, mobiliari urbà i patrimoni immobiliari, per import anual de 718,949,40 euros,
IVA exclòs. 
 
Disposar l’exposició al públic del plec, per un període de 20 dies hàbils als efectes, si
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s’escau, de presentació de reclamacions, d’acord amb el previst en l’article 277 del
Decret Legislatiu 2/2003, pel que s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i de Règim
Local de Catalunya (LMRLC).
 
Segon.-  Disposar la  publicació dels plecs en el  Butlletí  Oficial  de la Província de
Girona, en el Diari Oficial de la Generalitat, i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament ,
d’acord amb el que s’estableix el reial decret legislatiu 3/2011, pel que s'aprova el text
refós de la Llei de contractes del sector públic.
 
Tercer.- La durada d’aquest contracte serà de quatre anys inicials amb la possibilitat
de dues pròrrogues anuals (4+1+1),  quan ho acordi expressament la Junta de Govern
Local, fins a un màxim de sis anys, improrrogables, d'acord amb el que estableix la
normativa estatal d'estabilitat pressupostària.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
El  senyor  Rangel  exposa el  tema.  El  senyor  Guerra  manifesta  el  seu  suport  a  la
proposta.

A continuació intervé la senyora Recio anunciant l'abstenció del seu grup. El Plec se'ls
hi  va  entregar  el  dia 21 de novembre  i  volen estudiar-lo  i  fer  les  aportacions  que
considerin necessàries per millorar el document.

El  senyor  Lledó  manifesta  que  tampoc  els  hi  ha  donat  temps  d'estudiar  el  Plec,
entenent que és una valoració inicial.  Entén que el  que s'ha posat com a preu de
contracte no queda prou clar el desglòs que es fa dels preus de contracte anuals i els
serveis  extraordinaris,  i  en  el  plec  no  hi  troba  cap  aspecte  que  parlo  de
l'ambientalització del que és la gestió de les obres de manteniment. De totes maneres
manifesta que presentaran esmenes dins el termini establert.

El senyor Rangel agraeix el sentit de vot dels grups que s'han manifestat i convidar-los
a  fer  aportacions,  ja  sigui  dins  els  vint  dies  d'exposició  pública,  com  si  aquestes
aportacions es fan sense la formalitat de l'exposició pública. 

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC) els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), la
senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC), total catorze vots a
favor.
Abstencions: Els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), la senyora
Recio i el senyor Genover (Entesa), total sis abstencions.

4.-  PRÒRROGA  EXTRAORDINÀRIA  DEL  SERVEI  DE  REPARACIÓ,
CONSERVACIÓ I MANTENIMENT DE LES VIES PÚBLIQUES, MOBILIARI URBÀ,
PATRIMONI IMMOBILIARI I CLAVEGUERAM DE PALAFRUGELL.- Aprovació.-
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Relació de fets:

Atès el contracte signat el dia 16 d'abril  de 2007 entre l'Ajuntament de Palafrugell i
l'empresa PERE GIRALT SAGRERA SA, per la reparació, conservació i manteniment
de  les  via  públiques,  mobiliari  urbà,  patrimoni  immobiliari  i  clavegueram  de
Palafrugell,que en la seva clàusula setena establia una durada de 6 anys, de l'1 de
juny de 2007 al 31 de maig de 2013.

Atès l'acord adoptat pel Ple de l'Ajuntament el dia 26 de febrer de 2013, en què es va
prorrogar pel termini de sis mesos, del dia 1 de juny de 2013 al dia 30 de novembre de
2013, l'esmentat contracte amb l'empresa PERE GIRALT SAGRERA SA.

Atès que actualment s'està redactant el plec de clàusules administratives particulars i
el  plec  de  prescripcions  tècniques,  que  ha  de  regir  el  contracte  administratiu
anteriorment esmentat.

Atès el que estableix l'article 235 del Decret 179/1995, pel que s'aprova el Reglament
d'Obres, Activitats i serveis, conforme es pot fer una pròrroga addicional extraordinària
a la finalització del contracte i les seves pròrrogues.

Vist  l'informe  emès  per  la  Cap  de  l'Àrea  de  Serveis  Municipals,  en  data  14  de
novembre de 2013. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Prorrogar  el  contracte  que  aquest  Ajuntament  té  amb  l'empresa  PERE  GIRALT
SAGRERA,  a partir  del  dia  1 de desembre de 2013,  fins el  dia en que les  noves
empreses adjudicatàries es facin càrrec definitivament dels contractes administratius
corresponents a la reparació, conservació i manteniment de les via públiques, mobiliari
urbà, patrimoni immobiliari i clavegueram de Palafrugell.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
El senyor Rangel manifesta que després d'una pròrroga que es va fer, de sis mesos i
que ara finalitza, fem una pròrroga extraordinària fins l'entrada en vigor de l'adjudicació
d'aquest concurs que acabem d'aprovar ara el plec i l'inici del procediment.

El senyor Guerra demana perquè hem d'esperar tant temps per portar un plec, que no
deixa de ser un document, i que ens porti tantes hores perdudes i tant debat, total per
començar a fer la mateixa feina. No ho entenc.

El  senyor  Genover  manifesta  que el  seu  grup  entén  que  aquesta  és  una  qüestió
tècnica i hi estan d'acord.

El  senyor  Lledó  manifesta que el  seu  grup votarà  a favor  d'aquest  punt,  però  vol
esmentar  que  és  veritat  que  els  hi  ha  tocat  en  aquest  mandat  renovar  els  grans
contractes, però també és veritat que tots tres, jardineria, escombraries i obra pública,
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han hagut  de demanar  prorrogar.  Potser  caldria  fer  un calendari  que s'ajustés  als
terminis dels contractes.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

5.-  SOL•LICITUD  EFECTUADA  PER  LA  SOCIETAT  INVERGESTIÓ  43,  S.L,
PERQUÈ ES DEIXI SENSE EFECTE L’ADJUDICACIÓ PER VENDA DIRECTA  D’UN
SOBRANT DE VIA PÚBLICA SITUAT AL CARRER PIVERD,  A PALAFRUGELL,
QUE SE L’HI VA ADJUDICAR COM A PROPIETÀRIA CONFRONTANT, UN COP
DESAFECTAT  DE  LA  QUALIFICACIÓ  JURÍDICA  DE  BÉ  DE  DOMINI  PÚBLIC
AFECTE A L’ÚS PÚBLIC.  Estimació.-

Relació de fets:

Vist  l’escrit  presentat  pel  senyor Juan Carlos Escrivà Ivars,  en representació de la
societat  INVERGESTIÓ  43,  S.L.  amb  data  d’entrada  12  de  novembre  de  2013  i
número de registre 15116, en el qual demana que en relació a l’adjudicació per venda
directa d’un sobrant de via pública situat al carrer Piverd, a Palafrugell, que se’ls hi va
adjudicar com a propietaris confrontants, un cop desafectat de la qualificació jurídica
de bé de domini públic afecte a l’ús públic, en el qual comuniquen que renuncien a
l’adquisició  de  la  finca  adjudicada,  atès  que  ja  no  són  propietaris  de  la  finca
confrontant, la qual varen vendre en dació en pagament a una societat encarregada de
la gestió d’immobles de la entitat bancària UNNIM. 
 
Atès el contingut de l’acord del Ple de l’Ajuntament, pres en sessió celebrada el dia 26
de març de 2008, que en la seva part resolutiva indica textualment:
 
“  Primer.- Declarar  com a parcel·la  sobrera la  porció de terreny que es  descriu a
continuació,  com  a  sobrant  de  via  pública,  la  qual  passarà  a  tenir  la  següent
descripció:
 
Tros de terreny de forma irregular, actualment classificat com sòl urbà i qualificat com
(a12), en illa tancada, amb una superfície total de setanta-vuit metres amb cinquanta-
un decímetres quadrats (78,51 m2), que és la resta d’un antic camí públic. Llinda: al
Nord, amb finca propietat dels senyors Miquel Casellas Roig i Juan Casellas Roig i de
les senyores Margarita Casellas Roig i  Catalina Casellas Roig, pel que fa a la nua
propietat, per iguals quartes parts indivises, i de la senyora Carmen Roig Subirach pel
que fa a una meitat indivisa, en usdefruit vitalici; al Sud, amb el traçat del carrer Piverd;
a l’Est, amb finca propietat dels senyor Juan Carlos Escrivà Ivars i Francisco Torres
Torres; i a l’Oest, amb finca corresponent a la Comunitat de Propietaris Sant Isidre
números cinquanta-sis i cinquanta vuit, i que cadastralment consta a més a nom dels
senyors  Miguel  La  Torre  Sánchez,  Francesc  Xavier  Domínguez  Hortal,  German
Segura  Sanchís,  Victor  Turont  Mercader,  Jesús  José  Martínez  Martínez,  Antonio
Guillen Paz, Carles Mario Sola León, i de les senyores Montserrat Niell Ponsatí, Sílvia
Palou Galceran,  Francisca Guillen  Paz,  Maria  Luisa  Martín  Sastre  i  Leonor  López
Aranda. 
 
Segon.- Desafectar de la qualificació jurídica de bé de domini afecte a l’ús públic, la
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finca  descrita  al  punt  primer  d’aquest  acord,  passant  a  tenir  naturalesa  de  bé
patrimonial.
 
Tercer.- Sol·licitar al senyor registrador del Registre de la Propietat de Palafrugell la
immatriculació  de  la  finca  descrita  en  el  punt  primer  d’aquest  acord,  com a  finca
patrimonial, a favor de l’Ajuntament de Palafrugell. 
 
Quart.- Procedir com a finca patrimonial que és, a la seva venda directa a la societat
Invergestió 43, S.L., de la qual el senyor Juan Carlos Escrivà Ivars n’és administrador
solidari, per l’import de 31.404 € més 16% IVA, amb la condició que la mateixa haurà
de ser agrupada a la finca confrontant, registral número 3.285, inscrita al tom 2998,
llibre 599 de Palafrugell, foli 25.  
 
Cinquè.- Facultar àmpliament a l’Alcalde President, el senyor Lluís Medir i Huerta, i
subsidiàriament el Tinent d’Alcalde o Regidor en qui delegui, o el que exerceixi les
seves funcions, per a la formalització de tots els documents, així com per a portar a
terme totes les actuacions que es derivin de l’execució d’aquest acord.
 
Sisè.- Donar  trasllat  d’aquest  acord  al  senyor  Juan  Carlos  Escrivà  Ivars,  com
administrador  de  la  societat  Invergestió  43,  S.L.,  a  l’Àrea  d’Urbanisme,  a  l’Àrea
d’Intervenció i a la Tresoreria municipal als efectes oportuns. ...”
 
Atès que la porció de terreny descrita en el punt primer d’aquest acord, va quedar
inscrit en el Registre de la Propietat de Palafrugell com a finca registral 30195, al tom
3311, llibre 827, foli 54, inscripció 1ª, a nom de l’Ajuntament de Palafrugell. 
 
Atès que del contingut de la documentació que consta a l’expedient, es constata que
tot i el temps transcorregut, aquest acord de venda en favor de la societat Invergestió
43, S.L. com a propietària de la finca confrontant, finca registral número 3285, no s’ha
fet  efectiu,  atès que no s’ha efectuat  el  pagament  estipulat  ni  s’ha elevat  a públic
l’acord.   
 
Atès que d’acord amb el contingut de la nota simple informativa emesa pel Registre de
la Propietat de Palafrugell en data 17 d’octubre de 2013, es constata que la societat
Invergestió 43, S.L. va portar a terme la venda de la finca registral 3285, en favor de la
societat Arrels CT Finsol, S.A. mitjançant escriptura de data 19 de desembre de 2011,
autoritzada pel notari de Terrassa senyor Alfredo Arbona Casp. 
 
Atès que l’acord de venda de la porció de terreny situada al carrer Piverd, establia que
aquest tros de terreny s’havia d’agregar obligatòriament a la finca confrontant, finca
registral número 3285, i atès que s’ha produït una transmissió en la titularitat d’aquesta
última, aquest canvi impossibilita materialment l’execució de l’acord pres en data 26 de
març de 2008.  
 
Atès  el  contingut de l’informe emès per la Comissió informativa de Règim Interior,
Pressupost i Hisenda en sessió celebrada el dia 19  de novembre de 2013. 
 
Atès el contingut de l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual es
va aprovar el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.
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Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Estimar  la  sol·licitud  efectuada  pel  senyor  Juan  Carlos  Escrivà  Ivars,  en
representació de la societat INVERGESTIÓ 43, S.L. 

Segon.- Deixar sense efecte la venda directa del sobrant de via pública situat al carrer
Piverd, a Palafrugell,  que fou desafectat de la qualificació jurídica de bé de domini
públic afecte a l’ús públic, passant a ser bé patrimonial, i que es correspon a la finca
registral 30195, inscrita en el Registre de la Propietat de Palafrugell al tom 3311, llibre
827, foli 54, inscripció 1ª, a nom de l’Ajuntament de Palafrugell, efectuada mitjançant
acord del Ple de l’Ajuntament en sessió celebrada el dia 26 de març de 2008, punt
quart de la part resolutiva, en favor de la societat Invergestió 43, S.L., per un import de
trenta-un mil quatre-cents quatre euros (31.404 €) més 16% IVA, amb la condició que
la mateixa havia de ser agrupada a la finca confrontant, registral número 3.285, inscrita
al tom 2998, llibre 599 de Palafrugell, foli 25, per impossibilitat material d’execució de
la mateixa.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rangel manifestant que en l'any 2008 es va declarar una parcel.la
sobrera, un petit tall de terreny que es va declarar com a finca patrimonial i es va fer un
procés d'immatriculació que va permetre posar a la venda aquesta parcel.la als veïns
col.lindants.  Aquest procediment, que s'havia d'haver formalitzat amb el pagament de
l'import de la parcel.la i la inscripció al Registre de la Propietat, no es va produir, i s'ha
vist que la parcel.la que li donava aquests drets al veí ha estat motiu de compra venda,
i per tant no hi ha hagut cap més fórmula que declarar aquesta execució de l'acord de
l'any 2008, com materialment impossible de portar a terme i el que fem és estimar la
sol.licitud que fa el propietari.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

A.3)  Assumptes de la comissió informativa d'urbanisme, obres,  serveis,  medi
ambient i habitatge

6.-  EXPEDIENT  DE  SEGREGACIÓ  I  PERMUTA  ENTRE  UNA  PORCIÓ  DE
TERRENY PROPIETAT DE LA SOCIETAT VILASECA LEMUS ASSOCIATS, SL, I
LA FINCA ADJUDICADA NÚMERO 5  DEL PROJECTE DE REPARCEL•LACIÓ DEL
SECTOR PMU-3.1, RIERA DE LLAFRANC II, PROPIETAT DE L’AJUNTAMENT DE
PALAFRUGELL. Aprovació.-

Relació de fets:

Vist l’escrit presentat per la senyora Carmen Lemus Tomás, en representació de la
societat  Vilaseca  Lemus Associats,  SL,  amb data  d’entrada 17  de  juny  de 2013 i
número  de  registre  8447,  on  proposa  a  aquest  ajuntament  la  formalització  d’un
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expedient de permuta entre una porció de terreny de la seva propietat, a segregar de
la  major  finca  situada  al  carrer  Camí  Fondo  número  37,  a  Palafrugell,  i  la  finca
adjudicada número  5  del  Projecte  de  reparcel·lació  del  Sector  PMU-3.1  “Riera  de
Llafranc II”, de titularitat municipal, situada al carrer de la Rascassa, a Llafranc. 
 
Atès que les finques registrals objecta d’aquest expedient són les següents:
 
a) 
 
Descripció: 
 
” URBANA: Porción de terreno cultiva cercada de paredes, de cuarenta y tres áreas,
setenta y cuatro centiáreas, ochenta y seis céntimos,  según el  registro,  si  bien su
superficie  verdadera  es  de  CUATRO  MIL  SEISCIENTOS  SETENTA  METROS,
DIECINUEVE  DECIMETROS  CUADRADOS,  pero  que  al  haberse  segregado  una
porción de terreno i cedido ésta a favor de l’Ajuntament de Palafrugell,, actualmente
tiene  una  SUPERFICIE-RESTO,  según  el  registro,  de  DOS  MIL  TRESCIENTOS
SETENTA METROS CON DIECINUEVE DECIMETROS CUADRADOS, en el casco
de la villa de Palafrugell, territorio “Vinardell”, con las construcciones existentes en la
misma: en su extremo Norte casa de planta y piso en la calle de Calella,  número
nueve, hoy carrer Camí Fondo, número treinta y siete, de unos cien metros cuadrados,
pozo y algibe y en el extremo Sur, otra de planta y piso de unos cuarenta metros
cuadrados utilizado hoy como gallinero y trastero. LINDA: Este, espalda, finca de las
Escuelas Nacionales;  Sur,  izquierda, carretera pública,  hoy Passeig Migdia;  Oeste,
frente, calle de su situación; y Norte, derecha, jardín de las escuelas Nacionales. ...”   
 
Aquesta finca consta inscrita en el Registre de la Propietat de Palafrugell al Tom 3098,
Llibre 672 de Palafrugell, Foli 116, Finca 1256, Inscripció 15ª, a nom de la societat
Vilaseca Lemus Associats, SL, en ple domini a títol de compravenda. 
 
Càrregues:
 
Actualment  consta  gravada  amb  una  hipoteca  a  favor  del  Banc  Bilbao  Vizcaya
Argentaria, SA, en garantia de seixanta mil euros de principal, més interessos, d’acord
amb el contingut de la inscripció 16ª, de data vint d’agost de dos mil tres, que consta al
foli 116, llibre 672 de Palafrugell. 
 
La referència cadastral d’aquesta finca és: 3903102EG1430S0001TR. 
 
b) 
 
Descripció: 
 
“  URBANA: FINCA ADJUDICADA NÚMERO 5.  Porció  de terreny  situada al  terme
municipal de Palafrugell, de forma rectangular, de CENT QUARANTA-SET METRES
VUITANTA-DOS DECÍMETRES QUADRATS de superfície, amb un sostre edificable
de  TRENTA-NOU  METRES  NORANTA-VUIT  DECÍMETRES  QUADRATS,  d’ús
terciari,  i  DOS-CENTS VINT-I-SIS  METRES CINQUANTA-QUATRE DECÍMETRES
QUADRATS,  d’ús  residencial,  que  constitueix  la  parcel·la  resultant  número  5  del
Projecte de Reparcel·lació del Pla de Millora urbana del Sector PMU-3.1, Riera de
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Llafranc II, destinada a ús residencial i comercial (Clau a13p11) que limita: al Nord
amb el carrer Rascassa; al Sud amb la parcel·la resultant número 10; a l’est amb la
parcel·la resultant número 11; i a l’Oest amb la parcel·la resultant número 4. ... “
 
Aquesta  finca consta  inscrita  en el  Registre  de la  Propietat  de Palafrugell  al  Tom
3.412,  Llibre  901  de  Palafrugell,  Foli  71,  Finca  31243,  Inscripció  1ª,  a  favor  de
l’Ajuntament de Palafrugell, a títol de reparcel·lació.
 
Càrregues:
 
Afecció de caràcter fiscal, pel termini de cinc anys, a comptar a partir del dia vint-i-dos
de maig de dos mil tretze al pagament de la, liquidació que es pugui girar pel Impost
sobre  transmissions  patrimonials  i  actes  jurídics  documentats,  al  haver-se declarat
exempta al pagament per autoliquidació.
 
D’acord amb el contingut de la inscripció 1ª, de data 22 de maig de 2013, afecta amb
caràcter  real,  al  cobrament  del  saldo  del  compte  de  liquidació  del  Projecte  de
Reparcel·lació en una quantitat determinada provisionalment en tres-cents cinquanta-
cinc euros amb trenta quatre cèntims, més el seu IVA corresponent, a expenses del
saldo definitiu del compte de liquidació que a l’afecte s’aprovi, sense que en cap cas
s’hagi de pagar al tractar-se d’una cessió gratuïta. 
 
Actualment no disposa de referència cadastral individualitzada.
 
Atès que d’acord amb el certificat emès per la senyora Vanessa Hidalgo Maya, en
qualitat d’apoderada del Banc Bilbao Vizcaya Argentaria, SA, sucursal 0803, en data 3
de juny de 2013, aportat per la senyora Carmen Lemus Tomás, en representació de la
societat  Vilaseca Lemus Associats,  SL en data 17 de juny de 2013, actualment el
prestem hipotecari 0182 0803 0974 70000582 amb un capital formalitzat de seixanta
mil  euros, es troba reemborsat  econòmicament  en la seva totalitat,  no existint  cap
quantitat pendent de pagament en relació a aquest prestem, per la qual cosa l’hipoteca
que grava  la  finca  estaria  cancel·lada  administrativament,  restant  pendent  la  seva
cancel·lació registral.  
 
Atès el contingut de l’informe emès per l’arquitecte municipal en data 29 d’octubre de
2013, en relació a la finca registral número 1256, que indica textualment:
 
“ tot i que en la descripció registral de la finca hi costen dues edificacions, una casa de
planta i pis al seu extrem Nord d’uns cent metres quadrats amb pou i cisterna, i una
segona casa de planta i  pis d’uns quaranta metres quadrats destinada a galliner i
traster, una vegada comprovada la realitat física actual de la finca, es constata que
actualment existeix físicament únicament la casa de planta i pis situada al seu extrem
Nord, amb façana al carrer Camí Fondo número trenta-set, d’uns cent metres quadrats
amb pou i  cisterna,  i  que l’altra  edificació que consta a la descripció registral,  fou
enderrocada en el seu dia, per ser incompatible amb el planejament. ...”
 
Atès  que  a  efectes  de  poder  efectuar  la  permuta  entre  ambdues  propietats,  és
necessari  prèviament  segregar  de la  finca propietat  de la  societat  Vilaseca Lemus
Associats, SL, la porció de terreny que serà objecte de posterior permuta amb la finca
de  titularitat  municipal,  essent  la  descripció  de  la  finca  de  nova  creació,  un  cop
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segregada de la matriu, la que es descriu a continuació:
 
c)
 
Descripció: 
 
Urbana. Tros de terreny de forma irregular situat al carrer Camí Fondo xamfrà amb el
Passeig Migdia, a Palafrugell, resultat d’una segregació practicada a la finca matriu,
amb una superfície de sis-cents setanta metres quadrats (670 m2) i una edificabilitat
de vuit-cents vuitanta metres quadrats (880 m2). Llinda: al Nord, amb la resta de finca
de la qual es segrega; al Sud, amb el traçat del Passeig Migdia; a l’Est, amb finca
propietat  de  l’Ajuntament  de  Palafrugell;  i  a  l’Oest,  amb el  traçat  del  carrer  Camí
Fondo.
 
Atès que un cop efectuada la segregació descrita en el punt anterior, i vista la realitat
física actual de la finca registral 1256, aquesta quedarà amb la següent descripció:
 
URBANA:  Tros  de  terreny  situat  al  carrer  Camí  Fondo,  a  Palafrugell,  amb  una
superfície restant després de haver-s’hi practicat dues segregacions de mil set-cents
metres amb dinou decímetres quadrats (1.700,19 m2), amb una casa de planta i pis al
seu extrem Nord, situada amb façana al carrer Camí Fondo número trenta-set, d’uns
cent metres quadrats amb pou i cisterna. Llinda: pel Nord, amb els terrenys de l’escola
Torres i Jonama; al Sud, amb una porció segregada d’aquesta per a permutar amb
l’Ajuntament de Palafrugell; a l’Est, amb una altra porció segregada i cedida en el seu
dia a l’Ajuntament de Palafrugell; i a l’Oest, amb el traçat del carrer Camí Fondo.  
 
Atès que la valoració de les finques a permutar, segons es recull a les valoracions
efectuades per l’arquitecte municipal en data 30 de juliol de 2013, és la següent:
 
b) Finca adjudicada número 5 del Projecte de Reparcel·lació del Pla de millora urbana
del Sector PMU-3.1, Riera de Llafranc II, del propietat de l’Ajuntament de Palafrugell,
amb una superfície de 147,82 m2, situada al carrer de la Rascassa, a Llafranc,  amb
una valoració de 348.261,54 €, sense IVA.
 
c) Porció de terreny de 670 m2, resultat de la segregació practicada a la finca matriu, i
propietat de la societat Vilaseca Lemus Associats, SL, situada al carrer Camí Fondo
xamfrà  amb el  Passeig Migdia,  a  Palafrugell,  amb una valoració  de 327.637,82 €,
sense IVA.
 
Atès que  d’acord  amb  el  contingut  de  l’article  82  de  la  Llei  30/1992,  de  26  de
novembre,  de  règim  jurídic  de  les  administracions  públiques  i  del  procediment
administratiu comú, modificada per la Llei 4/1999, de 13 de gener, i l’article 210 del
Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual es va aprovar el Text refós de la Llei
municipal  i  de  règim local  de Catalunya,  mitjançant  escrit  amb data  de sortida 28
d’agost de 2013, notificat en data 2 de setembre de 2013, es va sol·licitar informe al
Departament  de  Governació  i  Relacions  Institucionals  de  la  Direcció  General
d’Administració  Local  de  la  Generalitat  de  Catalunya,  sense  que,  transcorregut  el
termini  preceptiu  de  trenta  dies,  s’hagi  rebut  el  mateix,  per  la  qual  cosa  s’ha  de
considerar l’informe favorable per silenci positiu.
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Atès el contingut de les valoracions efectuades per l’arquitecte municipal en data 30
de juliol de 2013.
 
Atès el contingut de la memòria justificativa emesa per l’arquitecte municipal en data
21 d’agost de 2013.
 
Atès el contingut de l’informe emès pel secretari municipal en data 14 d’agost de 2013.
 
Atès, així mateix, el contingut del certificat emès pel secretari municipal en data 24
d’octubre  de  2013,  segons  el  qual  el  valor  de  la  finca  de  titularitat  municipal,
348.261,54 €, no excedeix el vint-i-cinc per cent dels recursos ordinaris consignats del
pressupost de l’exercici 2013.
 
Atès que d’acord amb l’informe emès per l’arquitecte municipal en data 28 d’octubre
de  2013,  vista  la  realitat  física  actual  de  la  finca  registral  1256,  l’edificació  que
constava descrita registralment,  situada a la meitat  Sud de la finca, actualment no
existeix,  atès  que  fou  enderrocada  en  el  seu  dia  per  ser  incompatible  amb  el
planejament vigent.
 
Atès el que preveuen els articles 210 de la Llei 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova
el Text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, i 47 del Reglament
del Patrimoni dels Ens Locals.
 
Atès el contingut de l’article 52 del Decret Legislatiu 21/2003, de 28 d’abril, pel qual
s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.  
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques,  serveis  municipals  i  medi  ambient  a  la  sessió  celebrada  el  dia  18  de
novembre de 2013.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar  l’expedient  de segregació i  permuta  entre una porció  de terreny,
propietat de la societat Vilaseca Lemus Associats, SL, situada al carrer Camí Fondo, a
Palafrugell, amb una superfície de 670 m2 i un valor total de 327.637,82 € més IVA, i
la finca adjudicada número 5 del Pla de millora urbana del Sector PMU-3.1, Riera de
Llafranc II, propietat de l’Ajuntament de Palafrugell, situada al carrer de la Rascassa, a
Llafranc, amb una superfície de 147,82 m2, i una valoració total de 348.261,54 €, més
IVA,  condicionada  a  la  cancel·lació  registral  prèvia  de  la  càrrega  hipotecària  que
actualment consta a la finca registral número 1256.
 
Segon.- Notificar a la societat Vilaseca Lemus Associats, SL, que haurà de fer efectiva
la diferència de valoració que es produeix entre la finca de seva propietat i la parcel·la
de titularitat municipal, per un import de vint mil sis-cents vint-i-tres euros amb setanta-
dos cèntims més IVA (20.623,72 €, més IVA), en el moment que es procedeixi a la
formalització del present expedient de permuta.
 
Tercer.- Facultar àmpliament a l’Alcalde President, el senyor Juli Fernández Iruela, i
subsidiàriament el Tinent d’Alcalde o Regidor en qui delegui, o el que exerceixi les
seves funcions, per a la formalització dels documents necessaris derivats de l’execució
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del present acord de permuta.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  Rangel  manifestant  que  aquest  és  el  pas  que  culmina  tot  un
procediment  de  negociació  complex  en  relació  a  un  sector  que  hi  ha  al  Camí
fondo/Passeig Migdia de Palafrugell, que en aquests moments bona part del mateix
s'està fent servir d'aparcament. La voluntat de l'Ajuntament ha estat trobar les fórmules
per obtenir aquesta cessió el més aviat possible i normalitzar els drets d'edificabilitat
que tenia el privat. L'acord es produir fent una permuta entre part de l'edificabilitat que
tenia el privat en aquest sector, amb una part d'edificabilitat que tenia l'Ajuntament en
un sector de Llafranc. Això permetrà, un cop formalitzat l'acord, tirar endavant tot el
que és el projecte d'aparcament que hi ha en aquest sector.

El senyor Genover manifesta que el seu grup està d'acord amb aquesta operació i
amb l'aparcament, l'única cosa amb la que no coincideixen és amb les valoracions dels
dos terrenys, per tant, el nostre vot serà l'abstenció.

El senyor Sabrià manifesta que el seu grup votarà a favor de la proposta i que estan
contents que aquest tema finalment arribi a bon port.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC) els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), la senyora Galiana, el senyor
Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC), total disset vots a favor.
Abstencions: La senyora Recio i el senyor Genover (Entesa), total dues abstencions.

A.2) Assumptes de la comissió informativa de serveis a les persones

7.-  PETICIÓ  DE  LA  CREU  DE  SANT  JORDI  A  FAVOR  DE  RODOLFO
CANDELARIA.-Aprovació.-

Relació de fets:

Atès que el Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària del dia 23 de desembre de 2008,
va prendre l’acord de sol·licitar al conseller de Cultura i Mitjans de Comunicació de la
Generalitat  de  Catalunya  el  reconeixement  de  la  tasca  artística  de  Rodolfo  S.
Candelaria Work tot atorgant-li la Creu de Sant Jordi.
 
Atès l’Associació Cultural  d’Amics de Rodolfo Candelaria proposa sol·licitar  de nou
l’esmentada Creu de Sant Jordi per a Rodolfo S. Candelaria Work.
 
Atès  que  la  pintura  de  Rodolfo  S.  Candelaria  Work  ha  reflexat,  de  forma  única  i
reconeguda  arreu,  tot  el  món  dels  pescadors  de  Calella,  creant-ne  una  imatgeria
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singular i de gran qualitat, exposada a diferents llocs d’Europa.
 
Atès que Rodolfo S. Candelaria Work ha col·laborat sempre de forma desinteressada
amb  totes  les  entitats  de  la  vila  i  ha  cedit  la  seva  obra  pictòrica  i  escultòrica  a
Palafrugell.
 
Vista la qualitat artística de Rodolfo S. Candelaria Work, i la seva importància i qualitat
pel que fa a la difusió de Calella, Palafrugell i, per extensió, de l’Empordà, allà on s’ha
exposat la seva obra pictòrica.
 
Atès que l’Ajuntament de Palafrugell dóna ple suport a aquesta petició, en entendre-la
totalment  justificada i  merescuda per  la  trajectòria  que ha desenvolupat  l’esmentat
artista al llarg de tots aquests anys.
 
Atès el contingut del dossier justificatiu de la petició redactat per l’Àrea de Cultura de
l’Ajuntament de Palafrugell.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Sol·licitar  formalment  al  Departament  de  Cultura  de  la  Generalitat  de  Catalunya
l’atorgament de la Creu de Sant Jordi a Rodolfo S. Candelaria Work.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  Rocas  manifestant  que  el  proppassat  16  d’octubre  l’Associació
Cultural d’Amics de Rodolfo Candelaria entrava una instància on sol·licitava l’adhesió
de l’Ajuntament a la petició feta des d’aquesta entitat  per  tal  que la Generalitat,  a
través del seu Departament de Cultura, distingeixi Rodolfo Candelaria Work amb la
Creu de Sant Jordi. Una petició que, lògicament, ha estat ben valorada per tots els
grups municipals, i que se suma a una altra feta en el mateix sentit en un altre plenari,
concretament el 23 de desembre de 2008.
Permeteu-me que, atesa la unanimitat expressada per tots els grups en la Comissió de
Serveis a les Persones del passat dia 19, faci  una breu glosa del personatge i en
destaqui els seus mereixements. La nostra vila ha sabut ser, ja des de mitjan segle
XIX, un lloc d’acollida d’artistes. Per confirmar-ho només cal revisar la comunitat de
pintors que han viscut i viuen a Palafrugell per adonar-nos que el nostre rodal ha estat,
i és encara avui, un nucli artístic molt important, una veritable terra d’artistes; nadius i
residents; aquells que han nascut aquí i aquells que han escollit Palafrugell com a lloc
on viure.
Rodolfo  Candelaria  és  del  grup  dels  nouvinguts,  doncs  va  néixer  molt  lluny  de
Palafrugell. Ara fa 50 anys que va arribar al Port Bo, i des de llavors, la mar ha estat el
gran decorat en el qual ha transcorregut bona part de la seva vida entre nosaltres, i
d’aquest mar especialment un tros, la seva estimada Calella. Perquè Candelaria és el
pintor de Calella. Ningú com ell ha sabut traçar l’esperit dels homes i dones del nostre
litoral, de reproduir amb la màgia dels seus pinzells aquest món mariner. I tot des de
l’extrema senzillesa de línies, de la insinuació d’escenes i rostres a penes formats.  
Un personatge de grans mèrits artístics, i també personals: perquè Candelaria és, a
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més d’un artista de gran vàlua, una figura extraordinàriament propera. Des del primer
dia en què es va instal·lar a Palafrugell, ha exercit de conciutadà.  S’ha fet sempre
amb  tothom  i  s’ha  implicat  de  manera  activa  en  la  vida  quotidiana  del  poble,
col·laborant amb totes les nostres entitats. Una relació de Rodolfo amb la nostra vila
modèlica i generosa; i l’exemple més clar d’aquesta estimació és la donació que va fer,
en el seu moment, de la seva obra: entre olis, papers, collages i escultures, més de
2.000 obres que van des dels anys 40 del segle XX fins a l’actualitat.
Educat com és; discret  i  eficaç conversador; lúcid observador de les coses i  lector
perspicaç de llibres clàssics, de catàlegs, de diaris, de revistes d’actualitat, i de tot allò
imprès que se li  posa per davant,  bé podríem afirmar que Candelaria (agafant  les
paraules d’un altre conciutadà nostre, en Josep Pla) és un home que té infinitat de
saludats, moltíssims coneguts i  suficients amics. Una persona amable i  assequible,
que gaudeix coneixent, observant la gent, i per això els pinta.
La vinculació d’en Rodolfo amb la nostra vila és, doncs, com una relació d’amistat, fruit
d’una voluntat  personal:  perquè si  els amics es trien, el  lloc on vols viure també. I
aquest  mateix  orgull  que  sent  Rodolfo  quan  manifesta  la  seva  ciutadania,  és
correspost  pels  palafrugellencs,  que  ho  sabem  i  el  reconeixem  com  una  de  les
persones que atorguen a la vila gran part de la seva idiosincràsia, gran part de la seva
identitat. No tinc cap dubte que la nostra idea de Palafrugell ja porta incorporada la
figura d’en Rodolfo com un dels seus icones característics, tal com la seva obra ho és
de Calella.  I  així,  quan parlem d’en Candelaria ens ve a la memòria  aquest home
pulcre passejant per la vila, amb la seva barba blanca retallada, sempre calçat amb
sandàlies o mocassins,  i que porta el cap tocat per una boina o un barret de palla,
segons  sigui  tardor  i  hivern,  o  primavera  i  estiu,  respectivament.  Amb  aquest
complement resulta sempre fàcil distingir-lo; encara més si hi afegim a la seva figura el
cabàs de vímet que sovint l’acompanya, buit o amb algun paper. 
Crec que tots estarem d’acord en que l’artista, a més de la seva qualitat artística, més
o  menys  reeixida  segons  cada  cas,  ha  de  procurar  amb  el  seu  treball  enfortir  la
consciència d’unitat i de cohesió social, ha d’esdevenir un instrument de solidaritat. Dit
d’una altra manera: l’artista ha d’aportar actius socials, el seu treball no pot quedar-se
en el  mer virtuosisme sinó que ha de comprometre’s amb activitats que afecten la
col·lectivitat. I en Rodolfo Candelaria sempre ha reeixit en aquest aspecte.
Múltiples  mereixements,  doncs,  que  justifiquen  amb  escreix  aquesta  sol·licitud  de
distinció de Creu de Sant Jordi, que esperem li sigui atorgada.

El senyor Guerra es manifesta d'acord amb la proposta. 

La senyora Galiana es manifesta també a favor de la proposta i destaca del senyor
Candelaria la seva qualitat  com a artista, el  que ha representat per la nostra vila i
sobretot la seva qualitat humana. 

El senyor Genover i el senyor Sabrià també estan d'acord i se sumen a la proposta, en
representació de l'entesa i d'Esquerra Republicana de Catalunya.

El senyor Alcalde agraeix a tots els grups la seva implicació i el seu suport.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.
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B) Control i fiscalització dels òrgans de govern

8.-  MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE L'ENTESA JUNTS PER PALAFRUGELL,
PER  RECLAMAR  AL  CONSELL  COMARCAL  DEL  BAIX  EMPORDÀ  I  A  LA
GENERALITAT  DE  CATALUNYA  QUE  CONTINUÏN  ASSUMINT  EL  COST  DE
MANTENIMENT DEL CEE ELS ÀNGELS.- Aprovació.-

Relació de fets:

El  centre d’educació especial (CEE) Els Àngels és l’escola de titularitat pública de la
comarca  que  atén  els  alumnes  que  presenten  necessitats  educatives  especials
derivades de discapacitats i/o altres trastorns globals del desenvolupament. Aquests
alumnes no poden ser atesos en centres ordinaris perquè pateixen una deficiència
mental,  associada o no a algun síndrome, que els suposa una sèrie de limitacions
adaptatives.
 
L’any  1968  un  grup  de  pares  expressava  la  necessitat  de  crear  una  escola  per
alumnes amb discapacitat a la comarca. Un any després, amb el suport dels rectors de
les parròquies de Sta. Maria i St. Joan de Palamós una sala a l’escola Ruiz Giménez
de Palamós atenia aquests alumnes. El nombre d’alumnes va anar creixent fins que
van llogar una casa i l’any 1977 el Consell de Ministres, va aprovar el pressupost per
fer una escola. Va ser el curs 1982-1983 quan s’inaugurà el nou centre i aquest any el
CEE Els Àngels ha celebrat el seu 30 aniversari.
 
El  cost  del  funcionament  de  l’escola  (professorat  i  especialistes,...)  l’assumeix
directament el Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya i el cost de
manteniment (llum, aigua, neteja....) l’assumeix el Consell Comarcal del Baix Empordà
per delegació de la Generalitat de Catalunya.
 
Aquest curs escolar 2013-2014 el Consell Comarcal del Baix Empordà ha comunicat a
l’Ajuntament que deixarà d’assumir aquest cost que ascendeix a 68.100€ donat que la
Generalitat de Catalunya ja no els abona aquests diners. I per tant, aquesta situació no
havia succeït mai al llarg d’aquests anys, som els Ajuntaments que hi tenim alumnes
escolaritzats  que  de  forma  proporcional  haurem  d’assumir  la  totalitat  d’aquesta
despesa.
 
Atès que aquesta proposta té el suport del Consell Escolar Municipal celebrat el 12 de
novembre.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Mostrar el nostre rebuig a la decisió unilateral de la Generalitat de Catalunya i
el Consell Comarcal del Baix Empordà de no continuar assumint el pagament del cost
de manteniment del CEE Els Àngels.
 
Segon.- Demanar  a  la  Generalitat  de  Catalunya  i  al  Consell  Comarcal  del  Baix
Empordà que segueixin assumint, com havien fet sempre, aquest cost de 68.100€ i no
el derivin en més despeses als ajuntaments.
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Tercer.- Traslladar aquests acord a la Generalitat de Catalunya i al Consell Comarcal
del Baix Empordà. 
 
Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
La senyora Recio llegeix la moció i fa constar que els hi agradaria molt que pogués ser
institucional.

A continuació intervé el senyor Rocas manifestant que ja s’ha dit, però penso que és
important tornar-ho a recordar: el col·legi d'educació especial Els Àngels" de Palamós
és el  centre educatiu del Baix Empordà que atén els alumnes de la comarca amb
necessitats  educatives  especials  greus,  derivades  de  deficiències  psíquiques,
presentin o no plurideficiències.  Aquesta escola s’ha vingut finançant fins avui amb
diners de la Generalitat; el Dept. d’Ensenyament assumint directament els costos de
consergeria i dels professionals que hi treballen, i el Consell Comarcal, per delegació
de la Generalitat de Catalunya, de la part corresponent a manteniment, conservació,
neteja i subministres de l’escola.
El proppassat dia 25 de setembre el Consell Comarcal va convocar a tots els municipis
amb alumnes usuaris d’aquest col·legi a  una reunió conjunta, per tal de tractar, tal
com es deia a la convocatòria, de les “qüestions financeres que us afecten”. Aquesta
carta  també informava del  nombre d’alumnes matriculats  a “Els  Àngels”  segons el
municipi de procedència: d’un total de 67, Palafrugell en té actualment 15, i és en molt
el municipi amb major nombre d’usuaris del centre. un 22,3% del total.
Fou en aquesta reunió on se’ns va informar que, a partir del curs vinent el Consell
Comarcal,  per  qüestions  pressupostàries  i  de  manera  irrevocable,  deixaria  de
subvencionar el Centre. Les raons adduïdes foren que des d’aquest curs el Consell ja
no percep el finançament de la Generalitat que d’habitud havia permès poder sufragar
justament el manteniment d’aquesta escola. A això si afegia, tal com se’ns va dir, la
impossibilitat de poder finançar aquesta despesa amb d’altres partides pròpies.
Davant d’aquest fet, se’ns féu una proposta de nou finançament, amb el vist-i-plau del
Departament d’Ensenyament present a la reunió en la figura del Director dels serveis
territorials,  la qual passaria per repercutir l’aportació que fins avui venia realitzant el
Consell,  68.100 euros, entre tots els municipis a raó del nombre d’usuaris.  Un nou
barem que a la pràctica representaria per al nostre municipi pagar per al curs vinent la
quantitat de 15.246,27€. No cal dir que davant aquesta proposta ens varem queixar de
manera manifesta, en entendre que vulnera i modifica de manera unilateral el model
de finançament existent fins avui.
Val a dir que el proppassat dia 18 de novembre aquest regidor va mantenir una reunió
amb el Director dels Serveis Territorials d’Ensenyament Sr. Albert Bayot per a tractar
diversos temes relatius a la seva competència. Entre ells, es va tractar el tema del
Col·legi Els Àngels. Davant la nostra insistència el Director ens va confirmar la voluntat
del Departament a col·laborar, amb una aportació extraordinària de 15.000 euros, a les
despeses de manteniment d’aquesta escola  Una aportació que nosaltres evidentment
valorem, però que considerem del  tot  insuficient.  Insuficient perquè malgrat  minora
l’aportació que haurà de fer el nostre Ajuntament, de 15.246 euros es passaria ara a
11.888 euros, no modifica per res l’arrel del problema: les rebaixes en les aportacions
que realitzen les institucions supramunicipals i  la derivació de despeses envers els
ajuntaments. Unes rebaixes que vulneren el model de finançament existent fins avui i
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que comprometen, com es pot entendre, no només la viabilitat d’una escola pública,
sinó que,  a més,  agreugen la  ja difícil  situació  dels nostres ajuntaments.  Per què,
lògicament, i per tal de poder suportar aquest dèficit l’Ajuntament haurà de destinar a
partir del curs vinent recursos propis, més enllà de les obligacions que tenim com a
administració local.  I aquesta és la trista realitat del moment.
Dit tot això, li informo que el govern donarà llibertat de vot al seus regidors i regidores
per tal que considerin i estimin, segons el seu parer, la moció presentada per vostès.

El senyor Guerra manifesta que el més raonable seria donar suport a aquesta moció
perquè les criatures no tenen cap culpa del tema de la crisi, l'altra part que ens pertoca
és a qui demanem i d'on traiem els diners suficients. Nosaltres donarem suport a la
moció.

La senyora Galiana manifesta que després d'escoltar l'exposició del govern davant
d'aquesta  moció,  nosaltres  pensem  que  és  necessari  donar-li  suport  a  la  moció,
perquè independentment que es pugui haver arribat a un acord, que tampoc soluciona
el problema, la veritat  és que hi haurà una part important d'aquest cost que haurà
d'assumir  l'ajuntament,  entenem que és  de  rebut  aprovar  la  moció  i  manifestar  la
nostra protesta en aquest sentit perquè entenem que se n'ha de continuar fent càrrec
l'administració corresponent.

El senyor Sabrià manifesta que vol agrair a l'Entesa que hagi presentat questa moció i
les explicacions del  govern.  El  nostre grup,  malgrat  que entenem les dificultat  que
tenen avui dia les institucions, creiem que la proposta té tot el sentit i tal com ja va
plantejar  el  Consell  Escolar,  creiem que  el  Ple  també  reforça  aquesta  petició  i  li
donarem suport.

La senyora Recio agraeix el suport dels grups que s'han manifestat obertament i dir
que ens hauria agradat que fos institucional.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Rocas, Vencells, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC) els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els senyors
Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), la senyora Recio i el senyor Genover
(Entesa),  la senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC), total
dinou vots a favor.
Abstencions: El senyor Rangel (PSC), total una abstenció.

Explicació de vot:
Intervé  el  senyor  Rangel  manifestant  que  s'ha  abstingut  no  només  pel  fet  de  ser
Conseller Comarcal, sinó també per deixar constància d'uns determinats fets que no
queden prou clars. No tant per que no estigui d'acord amb el gran sentit d'aquesta
moció i és que aquest procés en el qual diverses administracions van deixant en mans,
cada  vegada  més  de  l'administració  més  propera  i  de  les  administracions  locals,
despeses i problemes econòmics, i també per expressar una mica la dificultat de que
el Consell Comarcal, que no és una administració que tingui capacitat de recaptació i
de  tenir  ingressos,  i  només  ha  treballat,  treballa  i  treballarà  per  delegació  de
competències acompanyades de recursos, és complex i difícil exigir-li, quan se li ha dit
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que aquestes competències han deixat d'anar acompanyades dels recursos.
També dir que aquesta situació ja ve del curs passat, que el Consell Comarcal el que
va  fer  va  ser  recollir  factures  i  portar-les  al  Departament  perquè  aquest  les  anés
pagant. 

9.-  MOCIÓ  INSTITUCIONAL  AMB  MOTIU  DEL  25N,  DIA  INTERNACIONAL
CONTRA LA VIOLÈNCIA MASCLISTA.- Aprovació.-

Relació de fets:

El  25  de  novembre,  Dia  Internacional  contra  la  violència  masclista,  torna  a  estar
marcat a les nostres agendes per recordar, condemnar i denunciar les violències a què
estan sotmeses les dones. 
 
Les violències masclistes continuen colpejant les vides de moltes dones, mostrant-se
com una xacra que lesiona el dret a viure sense violència. Des de les més subtils
manipulacions  psicològiques  o  estigmatitzacions  sexistes,  fins  a  la  coacció,  la
intimidació, l’agressió o l’assassinat.
 
La  llarga  lluita  contra  la  violència  masclista  ens  ha  permès  dotar-nos  de  lleis,  de
recursos  i  instruments,  de  millores  en  l’atenció  i  l’abordatge  professional.  Però  la
disminució  i  a  vegades  manca  de  recursos  ho  converteixen  en  eines  encara
insuficients. Més enllà de l’actitud política reactiva,  el camí cap a l’eradicació de la
violència  masclista,  passa  principalment  per  la  prevenció.  Aquesta  és  la  clau  en
intervenció.
 
Cap  agressió  a  la  dignitat  d’una  dona  pot  restar  tolerada  per  la  societat.  Cal  un
compromís social ferm per evitar, censurar i condemnar les múltiples manifestacions
sexistes.  Una  societat  que  aquest  any  ha  de  lamentar  44  feminicidis.  Es  fa
absolutament  necessari  mantenir  actives  les  lluites  per  l’equitat  de  gènere.  És
imprescindible alçar la veu d’alarma, tant al carrer com a les institucions, davant les
conseqüències socials, i humanes, que pren la violència masclista. 
 
Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-   Manifestar  la  nostra  solidaritat  amb  les  dones  que  han  patit  i  pateixen
violència masclista i condemnar totes i cadascuna d’aquestes violències que atempten
contra les dones, contra la seva llibertat, seguretat i tots els seus drets.
 
Segon.- Instar els poders públics a lluitar  contra la violència masclista i  a posar a
disposició els recursos públics per a prevenir i actuar sobre les causes estructurals.
Deslliurar de la disminució de la inversió pública les polítiques d’equitat, els serveis
d’atenció a les dones i  la formació especialitzada als i  les professionals de l’àmbit
públic, com seguretat i justícia, educació, comunicació, acció social i salut. 
 
Tercer.  - Instar els governs a desenvolupar serveis i oferir la col·laboració pública a les
xarxes d’atenció i prevenció a tots els tipus de violència masclista existents en l’àmbit
social, jurídic i de salut, tant d’iniciativa pública com d’entitats socials. 
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Quart.- Fer arribar el nostre reconeixement a “l’Associació de Suport a la Dona” i a
“l’Espai Dona” de Palafrugell pels actes del dia 25 de novembre, així com per la feina
que porten a terme diàriament. 
 
Cinquè.-   Traslladar  aquests  acords  als  grups  parlamentaris  del  Parlament  de
Catalunya i del Congrés, al Govern de la Generalitat de Catalunya, al Govern de l’Estat
espanyol, a l’Institut Català de la Dona, a l’Espai Dona i a l’Associació de Suport a la
Dona.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
El senyor Genover llegeix la moció.

La senyora Mauri intervé agraint la presència del que varen estar ahir en els actes de
la celebració del dia contra la violència masclista, i felicitar als organitzadors.
Crec que aquesta moció podria ser institucional i estem completament d'acord amb
l'exposició de motius. Hi podríem afegir motles coses, però deixeu-me afegir un apunt
que preocupa perquè aquesta any hem vist que hi havia un descens de les denúncies i
també un descens en nombre de víctimes mortals, però que els experts diuen que això
lluny de representar un triomf de les polítiques que s'estan fent d'igualtat, remarquen
tota la situació social i econòmica tant fràgil i precària que viuen moltes dones. Per
tant, tot i que estem esperançats de veure que totes aquestes polítiques un dia potser
donaran els fruits, també pensem que ens cal reflexionar.
I un segon apunt era que cada vegada hi ha més noies joves que denuncies, i veiem
que hi ha un masclisme emergent, amb persones molt joves, i que té un aliat perfecte
amb les noves tecnologies, això ens ho estan alertant els experts i ho estem veient
que  hi  ha  un  tant  per  cent  de  noies  que  no  identifiquen  que  això  pugui  ser  una
agressors, per tant la feina que ens queda encara per fer és molta, per això no podem
estar més acord amb tots els punts que proposa la moció, per això aquest Ajuntament
manté intacte el pressupost que dedicava a totes les polítiques de dona  i evidentment
expressar  el  total  acord  amb  aquests  punts  i  reitero  la  meva  proposta  que  sigui
institucional.

El  senyor  Guerra  manifesta  que,  evidentment,  estem  d'acord  amb  la  moció.
Simplement  i  és  una reflexió  i  puc estar  absolutament  desencertat,  perquè només
parlen de violència masclista?. Hi ha molts homes que també són víctimes de violència
i  d'aquests  ningú se'n  recorda,  perquè no es  fa  un  dia  en contra  de la  violència.
Evidentment votarem a favor de la moció.

La senyora Galiana manifesta que el seu grup donarà suport a la moció, entenem que
hi ha molts tipus de moció però el que estem com memorant aquí és una violència molt
concreta. És evident que la dona és un col.lectiu feble i que dins d'aquest col.lectiu els
fets constaten les situacions en què s'han trobat moltes dones que  han estat víctimes
d'aquesta violència. Voldria fer una reflexió en el sentit de dir que és evident que s'han
pres moltes mesures correccionals quan hi ha problemes de violència domèstica, des
del  punt  de  vista  legal  i  des  del  punt  de  vista  d'establir  mecanismes econòmics  i
d'ajuda per poder sortir d'aquesta situació però veiem que és un problema que no se
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soluciona i va a més, crec que s'hauria de ser conscient que aquesta és un problema
social i educacional, i s'haurien de fer polítiques molt preventives.  La violència no és
res més que el fruit d'una impotència i de no saber controlar les emocions, de no tenir
una intel·ligència emocional desenvolupada, i en l'àmbit familiar és on més es provoca
perquè hi ha més confiança. Quan hi ha persones que tenen aquest problema, l'única
cosa que s'està fent molt minsament per part de l'Administració, quan alguna persona
és condemnada, és fer algun curs de rehabilitació, que de totes maneres és insuficient,
però realment el que s'hauria de pensar és en canviar el model educacional on a part
dels  coneixement  s'ha d'adquirir  tot  un procés de control,  educacional,   i  sobretot,
nosaltres pensem que la intel·ligència emocional, saber gestionar bé un problema i
donar-li una bona sortida a nivell emocional, crearà una societat millor

El  senyor  Sabrià  agraeix  al  grup  de  l'Entesa  que  presenti  avui  aquesta  moció.
Manifestar, com sempre la nostra solidaritat i la nostra condemna a totes les accions
de violència masclista que atempten contra les dones. Felicitar els organitzadors de
l'acte d'ahir.

El  senyor  alcalde  manifesta  que  hi  havia  una  proposta  perquè  la  moció  fos
institucional. He vist que per les intervencions que hi han hagut, tots els grups hi estan
d'acord.

El  senyor  Genover  intervé  dient  que  el  seu  grup  està  content  que  la  moció  sigui
institucional i dir al senyor Guerra que hem presentat la moció perquè ahir era el dia
internacional contra aquesta violència.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat sense esmenes.

10.- INFORMES.-

No n'hi han hagut.

11.- PRECS I PREGUNTES.- 

El senyor Alcalde manifesta que hi havia unes preguntes pendents del Ple passat, que
s'han enviat per correu electrònic als diferents portaveus. Una d'elles era sobre el tema
del deute de la Generalitat, que efectivament s'ha passat als portaveus.

La senyora Mauri  intervé manifestant que tenia una pregunta pendent de contestar
sobre les beques menjador. Dir que aquesta xifra va canviant perquè durant tot el curs
es  poden  anar  demanat.  L'última  dada  que  tenim  és  que  hi  havia  51  beques
demanades,  37  han  estat  aprovades  i  14  denegades.  Les  37  beques  aprovades
representen un 73% del total i les denegades el 27%. Aquestes denegades, set són
perquè no compleixen criteri econòmic i set perquè no compleixen criteris socials.
A més en la pregunta de la senyora Rivas es demanava si hi havia alguna diferència
en relació a altres municipis. Dir que aquest any s'han modificat els barems per accedir
a una beca i es va pujar el llindar econòmic i també es varen introduir alguns canvis en
els criteris socials.  Pel que he pogut saber, al Gironès se'n varem demanar 1800 i a
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l'Alt Empordà 150 i només se n'han concedit un 40%, però en aquestes comarques
només es baremen per criteris econòmics, han desaparegut els criteris socials, per
tant hi accedeix molta més gent i s'han de repartir els diners. Totes les beques que
s'han demanat a Palafrugell s'han concedit.
Potser el Consell Comarcal no ha cobrat però avança els diners a les famílies, per tant,
l'endarreriment de la Generalitat no afecta a les famílies. Aixo pel que fa a les beques.
Si  em permeten afegiria  que durant  l'estiu,  com que varem preveure que hi  podia
haver alguns nens i nenes, al no haver-hi menjador escolar, amb algun problema de
mal  nutrició,  vàrem  organitzar  un  sistema  per  subministrar  àpats  a  uns  nens
determinats,  sempre  valorats  per  Serveis  Socials,  i  així  aquest  estiu,  durant  les
vacances escolars, es varen donar quatre carmanyoles diàries, que varen representar
un total de 189 àpats, durant els mesos de juliol, agost i setembre.
Pel que fa al tema de la mal nutrició, dir que arran de l'informe del síndic del mes
d'agost, es va fer, en la primera reunió de directors es va fer, tal com el Síndic ens
recomanava, una reunió entre Educació, Salut i Benestar Social, per explicar i conèixer
quina era la situació que teníem a Palafrugell, quines polítiques públiques s'estaven
fent, també per detectar els buits que hi podia haver i  per establir una coordinació
entre tots, per evitar que hi haguessin nens amb problemes de mal nutrició.

El senyor Rocas volia afegir un punt al que ha manifestat la senyora Mauri, que en
relació d'alumnes beneficiaris respecte al curs passat es manté, el que si que hi ha és
una diferència important, que s'ha incrementat en molt el nombre d'alumnes que tenen
un 100% de la beca.

El senyor alcalde intervé manifestant que tenia una pregunta pendent sobre el tema de
les parabòliques. Dir-li  que no s'han aixecat expedients sancionadors i  que  estem
redactant  un  informe.  Hem  tasques  preventives  i  de  mediació  amb  les  famílies,
especialment en els edificis afectats pel Pla de Barris. Li farem arribar la relació de les
famílies amb les que hem fet aquesta mediació, però no s'ha aixecat cap expedient
sancionar.

Intervé el senyor Pujol manifestant que a la pregunta del senyor Sabrià, he de dir que
una  de  les  actuacions  previstes  pel  Pacte  de  Mobilitat,  de  cares  al  2014,  és  el
desdoblament del tram de l'avinguda d'Espanya comprès entre el carrer Torroella i la
plaça Floreal. Aquesta actuació contempla el desdoblament del carril de circulació més
proper a l'escola Carrilet  i  la construcció d'una vorera en aquest costat.  Tot plegat
comportarà una millora en la fluïdesa del trànsit en aquest sector i en la seguretat dels
vianants que hi transiten.
Pel que fa a l'impacte en la mobilitat de la zona que pot comportar l'obertura del nou
supermercat a la banda de Pineda Gelia, especialment pel que fa al trànsit de vehicles
pesants,  aquesta afectació teòricament ja va ser  contemplada en el  moment  de la
redacció del projecte de desdoblament de la via aprovat l'any 2010 i hem de tenir en
compte que l'avinguda d'Espanya és la via  de la nostra Vila amb major  volum de
trànsit,  superior  als  20.000 vehicles per  dia,  i  per  aquest  motiu  el  Pla de Mobilitat
Urbana, en primer lloc, i el Pacte per la mobilitat de Palafrugell, amb posterioritat, va
determinar la necessitat del desdoblament total de la via per millorar la fluïdesa i la
seguretat en aquest sector.  Amb la fase que es portarà a terme el  proper any, es
completa un primer tram de desdoblament, restant el desdoblament de la resta, previst
pel Pacte de la mobilitat pel període 2016-2018.
Pel que fa a la seguretat del centre escolar ubicat a la zona, s'ha de dir que la principal
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relació  entre  l'avinguda  d'Espanya  i  el  centre  es  determinava  per  les  necessitats
d'aparcament de la comunitat escolar. Per aquest motiu, en el seu dia, es va ordenar
un  pas  de  vianants  que  connectava  el  centre  escolar  amb  la  Pineda  Gelia,  on
s'ubicava una zona d'estacionament, amb la construcció del nou supermercat, aquesta
zona  d'aparcament  ha  desaparegut  i  per  aquest  motiu  aquest  Ajuntament  està
gestionant l'habilitació d'un solar ubicat al carrer Carrilet. Les places d'estacionament
que aquesta zona nova generarà, afegides a les ja existents del carrer Carrilet haurien
de  satisfer  sobradament  les  necessitats  del  centre.  Aquesta  nova  ordenació
d'estacionament a la zona determinarà que l'estudi de la millora de la seguretat del pas
de vianants existent davant la nova ubicació del supermercat, tingui en compte que
aquest pas servirà bàsicament per donar satisfacció a clients del nou supermercat i
d'altres establiments de la Pineda Gelia, la qual cosa creiem que ha de comportar una
implicació directa dels responsables dels establiments, en la millora de la seguretat de
la zona.
Afegir que hi ha entrada una proposta del nou supermercat, Mercadona, i està prevista
una reunió per la setmana que ve per començar a tractar el tema. Avui també hi ha
hagut una reunió amb l'AMPA de l'escola, que s'ha tractat aquest tema i es comencen
a perfilar principis d'acords.

A continuació s'obre el torn de precs i preguntes d'aquesta sessió ordinària.

- senyor Guerra: Encara que sigui una mica estrany aquesta nit vull fer una exposició
de reconeixements. El primer és per la Policia Local que, amb el que portem d'any, ha
aconseguit reduir en un 17% el nombre de delictes. 
La segona, pel senyor Rangel, per agrair-li la tasca que està fent a Calella amb el tema
de les voreres. Només fer-li un petit incís, en el sentit que la Brigada, que té tot el dret
del mon a esmorzar, dóna molt mala imatge estar tirada al terre, allà, per molt que
busquin el sol. Per que fa a les obres, felicitacions.
I finalment una pregunta pel senyor alcalde, que la faré en castellà perquè sé que
molesta: Como era de preveer, el putin este que escribe, un plumífero que escribe en
un tabloide de la comarca, le queria agradecer que en question de diez dias he salido
a la palestra un par de vedes. La primera, evidentemente no asistí al Pleno, cosa que
ya  me  excusé  con  el  Teniente  de  Alcalde,  la  segunda  lo  reconocí  en  el  Pleno
extraordinário de presupuestos, lógicamente hoy el putin este no ha venido.

- senyor alcalde: És Joan Punti, senyor Guerra, Joan Puntí.

- senyor Guerra: Perdone, Joan Punti. Yo le agradezco que me haga esta publicidad,
entonces, hay dos cosas que me llaman la atenció, que los hapyflowers estos a los
que el tanto apoya, me parece fantástico, cada uno tiene libertad de expresión...

- senyor alcalde: La pregunta per favor, senyor Guerra.

-  senyor  Guerra:  La  pregunta  es  porqué  usted,  como  equipo  de  gobierno,  no  ha
emitido  una nota  desmintiendo que  aquí,  excepto  les  happyflowers  no  venimos  a
reirnos, tal  como se ha publicado, porqué el  resto de los regidores y el  equipo de
gobierno, y parece mentira que tenga que ser yo el que lo diga en voz alta, trabajan
mucho y muy duro. 

- senyor alcalde: No acabo d'entendre la pregunta. El govern no ha de fer notes per
PLE2013/15 de 26 de novembre de 2013 23



desmentir res, si és una notícia que treu la premsa  En tot cas és vostè qui ha de
desmentir la notícia.

- senyor Guerra:  Como todo el mundo tiene derecho a la libertad de expresión, yo
tambien.

- senyora Recio: Tinc un prec referent al barri del Mas Mascort, que aquest estiu es va
instaurar allà la zona 30. Hi varen haver uns canvis de direcció i es va refer una mica.
El tema que els cotxes aparquin sobre les voreres està força solucionat, el que no ha
quedat solucionat és el tema de les direccions. Al principi es podia entendre que la
gent anés perduda i passés contra direcció, però ara no s'entén, especialment un tall
del  carrer  de  l'Escala  fins  cal  carrer  Tallers,  està  degudament  senyalitzat,  són
imprudències  que es  fan.  El  meu  prec  és  que es  controlés  més,  i  també que es
controlés el tema de l'aparcament de camions, fora de la càrrega o descàrrega.

- senyor Vilà: Primer m'agradaria llegir un fragment d'una instància que va entrar un
ciutadà, que diu:  En el tram on hi  ha el mur de tancament de la subestació de la
companyia d'electricitat, s'observa que està en molt mal estat, té diverses esquerdes
verticals i molts forats per sobre el nivell de fonamentació. Crec que hi ha un cert perill,
que en cas de pluges i/o forta tramuntana, es pugui acabar d'ensorrar un tros de paret.
Sempre hi ha vehicles estacionats en font... Aquest senyor també va presentar quatre
fotografies de l'estat actual. La nostra queixa és que denunciem que aquesta instància
no es va contestar, o creiem que no es va contestar, i estava feta el 23 de juliol de
2012, i aquesta tarda hem estat mirant i sembla que no hi ha cap sortida i va a nar a
Urbanisme. El regidor senyor Rangel ens va explicar els motius de la caiguda i més o
menys coincideix amb l'anàlisi que feia aquest senyor. I voldríem saber com està la
situació  de la  reparació  dels  danys produïts  per  la  caiguda,  i  si  encara  existeix  la
propietat que havia d'urbanitzar tot aquest sector.
I també volia fer un prec, en la zona que hem estat comentant que el senyor Regidor
de la Policia contestava al senyor Sabrià, sobre la zona del Mercadona i el doble carril
de l'avinguda d'Espanya, m'agradaria si ens poguéssim mirar un moment la bionda
que correspon davant del Lidl i que dóna a l'avinguda Perpinya. Un altre tema és que
haurem de parlar un moment de l'avinguda Perpinya, aquell tall de carrer que és, si
hem de canviar el nom o no, però hi ha el pas de vianants i el pas de vianants acaba a
la  bionda,  i  a  la  gent  li  és  més  segur  travessar-la  per  sobre  que  no  fer  tot  el
desplaçament pel lateral. Si fos possible obrir una mica la bionda perquè la gent tingui
més facilitat i més seguretat. 

- senyor Rangel: En primer lloc demanar disculpes al ciutadà que va presentar aquesta
instància, a mi no em consta, no en tenia cap notícia. 
I pel que fa a la situació de la caiga d'aquell mur, la mateixa nit, matinada i matí es va
treballar per sanejar al màxim tot el que eren les restes de la caiguda i de l'enderroc i
es va consolidar  l'agulla del  mur que feia cantonada amb el  carrer  Pi  i  Margall.  A
banda d'això  l'Àrea de Serveis  ha presentat  i  ja  té pendent  d'enviar  un llistat  dels
costos d'aquestes obres que va efectuar per urgència i per seguretat. S'ha parlat amb
la propietat del sector que encar segueix essent Fecsa – Endesa perquè encara no ha
formalitzat el conveni amb l'empresa que havia de dur a terme les obres d'urbanització
d'aquell sector. Aquesta setmana ha de quedar tancada de forma provisional i a partir
d'aquí farem la valoració de l'estat actual de tot el mur i quines actuacions s'han de fer i
els canals  que  es faran servir. Quan tinguem més informació els hi farem arribar.
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- senyor alcalde: Dir que com a alcalde jo no tenia constància d'aquesta instància de la
que ha parlat el senyor Vilà, i lamentar que una instància d'aquesta data no estigui
contestada, no és justificable que un ciutadà faci una instància i no se li hagi contestat.

I  no havent-hi  cap més assumpte per tractar s’aixeca la sessió essent les nou del
vespre. En dono fe.

Diligència: Aquesta acta ha estat aprovada sense esmenes pel Ple del dia XXX.
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